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Vergadering : Bestuurlijk overleg Impuls 
Datum : 14 november 2017 
Aanwezig : Namens Impuls: dhr. J.R. Brongers en mw. A. Lammersen 

namens gemeente: wethouder dhr. H.J. Dijkstra, wethouder dhr. N.J.P. 
Lambert, mw. M. Tent en dhr. H. Wilts 

Afwezig : - 
 

 

Omschrijving Acties 
 
1 / 2. Opening  en Vaststellen agenda: 
Wethouder Dijkstra heet allen welkom.  De agenda kan conform voorstel worden 
gevolgd.   

 

 
3. Verslag bestuurlijk overleg 6 september:  
Tekstueel is het verslag van het bestuurlijk overleg van 6 september al 
vastgesteld.  Er zijn geen op- of aanmerkingen naar aanleiding van het verslag   
 

 
 
 

 
4. Toelichting op commissievoorstel scenario’s organisatievormen 
toegangstaken sociaal domein Aa en Hunze. 
Wethouder Dijkstra stelt dat dit bestuurlijk overleg is bedoeld om elkaar te 
informeren over de stand van zaken in het bestuurlijk proces en de 
ontwikkelingen en nodigt Impuls uit haar opvatting kenbaar te maken. Impuls 
heeft een afschrift van het commissievoorstel over de organisatievorm ontvangen. 
Zoals in voorgaand bestuurlijk overleg ook is gemeld is intensief in commissies en 
gemeenteraad over dit onderwerp gesproken. Daarnaast is advies ingewonnen bij 
de WMO-raad. De besluitvorming is t.o.v. ons oorspronkelijke tijdpad enigszins 
vertraagd maar heeft bijgedragen aan een goede inhoudelijke overweging. 
Na besluitvorming door de gemeenteraad in januari 2018  wordt de verdere 
uitwerking en invulling opgepakt. De verwachting is dat dit medio 2018 kan 
worden afgerond.  
Dhr. Brongers  respecteert de bestuurlijke richting en keuze en geeft aan dat het 
voorgestelde model werkbaar is. Hij vestigt de aandacht nog op mogelijke 
aanloopkosten en/of opstartkosten bij de vorming van een nieuwe stichting t.o.v. 
inbedding in een bestaande stichting.    
Wethouder Dijkstra geeft aan dat de optie van een bestaande stichting ook is 
verkend, maar alles overwegend het voorliggende voorstel tot stand is gekomen. 
Op uitnodiging van wethouder Dijkstra wil Impuls graag meedenken en 
meewerken aan de nadere invulling. Hierbij staat ook een zorgvuldige omgang 
met personeel voorop.  De gemeente gaat er vanuit dat Impuls wel anticipeert op 
de toekomstige situatie.   
Dhr. Brongers vraagt aandacht voor het belang van het arbeidsrecht/overgang 
van onderneming  en zorgvuldigheid bij overgang van werk naar werk.  Bij 
knelpunten en afwijkingen hierin kan een claim voor frictiekosten aan de orde 
komen op basis van het principe overgang van onderneming.  
Impuls pleit voor de toekomst een contractperiode die parallel loopt met de  
opdracht aan het sociaal team dus bv voor een periode van 4 jaar.  De 
organisaties zijn gebaat bij duidelijkheid en rust. Mevrouw Tent vraagt hoe zich dit 
verhoudt tot een transformatie-opgave. Immers de toegang moet inspelen op dat 
wat er nodig is dit vergt eerder flexibiliteit  en kan op gespannen voet met 
duidelijkheid en rust. De heer Brongers zegt dat er altijd flexibiliteit in een 
organisatie moet zijn.  
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Mw Tent geeft aan dat de gemeente op het standpunt staat dat er niet direct 
sprake is van overgang van onderneming en dat Impuls daarvoor dan wel een 
nadere onderbouwing moet leveren.  
  

5/6. Denkrichting toegang 
Wethouder Dijkstra geeft een toelichting op de leidende principes voor de 
denkrichting. 
Mw Tent  beschrijft globaal het proces. De HOW – sessies die afgelopen zomer 
zijn gehouden hebben de aandachtspunten scherp in beeld gebracht. Aanstaande  
donderdag 16 november worden de bevindingen met de betrokken organisaties 
besproken. Er is een programmaplan opgesteld dat voor de eerstkomende 
collegevergadering ter vaststelling zal worden geagendeerd. De nadere 
uitwerking vindt plaats na het bestuurlijk besluit. Hierin volgt verdere uitwerking 
van de gewenste inzet in het voorliggend veld en van de toegang. Ook de 
onderlinge samenwerking voorliggend veld met de toegang is hierin een 
aandachtspunt.  De uitdaging ligt erin scherp te zijn op wat nodig is om de 
gewenste doelen te behalen en niet vanuit structuren te denken. Een voorbeeld 
waar dit goed is opgepakt betreft POD-sport. 
Dhr. Brongers onderstreept een goede focus op de toegang. De inhoudelijke 
thema’s zijn belangrijk,  zoals o.a. armoede, leefbaarheid en de positionering van 
de cliëntondersteuning. Zijn waarneming is dat bv. de integrale ouderenzorg 
positieve effecten heeft. Van belang is ook het stimuleren van nieuwe initiatieven.  
Kwetsbaarheid vormt hierbij een punt van aandacht. Hij merkt op dat in enkele 
andere gemeenten het uitgangspunt van geïntegreerd werken te ver is 
doorgevoerd en inmiddels weer aanleiding vormt tot heroverweging. 
  

 

7/8 Vervolgafspraken 
Na definitieve besluitvorming in de gemeenteraad van 25 januari zal gemeente 
initiatief nemen voor een afspraak over het vervolgproces.   
programma.      
Met betrekking tot de subsidieaanvraag 2018  zal binnenkort een besluit in het 
college worden genomen. Impuls zal hiervoor vervolgens een beschikking 
ontvangen.  De subsidieaanvraag zal tevens ter informatie aan de gemeenteraad 
worden aangeboden. 
 

 
Gemeente 

 
 


